
 
 
 
 
 

 
Protokoll vid styrelsemöte 2024-03-21 

 
Närvarande: Per Sterner, Björn Cedergren, Håkan Håkansson, Hanna Sundkvist, Helena Lindman, 
Anders Fogelström, Daniel Håkansson  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Per Sterner hälsade oss välkomna och mötet förklarades öppnat. 

 
2. Dagordningen fastställdes.  

Till sekreterare valdes Hanna Sundkvist och till justerare valdes Björn Cedergren.  
 

3. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.  
 

4. Ekonomisk rapport 
Våra nya kassörer har arbetat med att sätta sig in i ekonomin och arbetet kring den. De har 
bland annat gjort vissa bidragsansökningar, börjat fakturera sponsorer och gått igenom 
medlemsregister.  
 

5. Information/kommunikation 
 
 
a) Vem gör vad?  

Ordförande: Per Sterner 
Styrelsens sekreterare: Hanna Sundkvist och Helena Lindman 
Kassörer: Anders Fogelström och Håkan Håkanson 
Representant för Stug- och motionssektionen: Björn Cedergren 
Representant för Tävling- och träningssektionen: alternerande  
Webbansvarig: Matilda Holmberg tillfrågas 
Ansvarig för post: Sara Wulff 
Ansvarig för lok-stöd: Per diskuterar frågan med Matilda Holmberg 
Ansvariga för medlemsregister: Kassörerna 
Ansvarig för sponsoravtal: Håkan Håkansson 
Ledarutveckling: Per tillfrågar Tobias Den Braver 

 
b) Budgetdiskussion:  

En ändring görs i budgeten beroende på beslut kring förrådsbyggnader. Se punkt 5 d. 
 
c) Avtal gällande äganderätt till stugan: fortsatta diskussioner kring avtalet. Per skickar vidare 
avtalet till RF-Sisu för rådgivning.  
 
 
 
 
 



 
d) Tillbyggnad av förråd, nytt förslag: 

Björn Cedergren har ritat ett nytt förslag på utbyggnad av förrådsbyggnaden. Förslaget 
innebär att vi bygger in carporten och bygger tak över ”parkeringsplatsen” till höger om 
förrådet. Styrelsen ställer sig positiv till förslaget. Björn söker nytt bygglov och vi 
informerar kommunen om ändringarna.  

  
e) Bankärenden:  

Kassörerna har ännu inte fått access till banken.  
 

 
6. Information från Stug- och motionssektionen  

 
Inget nytt protokoll. Per tar kontakt med Mattias Svedjefall angående träff och diskussion 
kring skötselavtal.  
 

  
7. Information från Träning- och tävlingssektionen 

 
Sektionen kommer träffas andra söndagen varje månad och de kommer att rulla på uppgiften 
som ordförande och sekreterare.  
 
OK Gränsen kommer eventuellt anordna en tävling tillsammans med Bottnaryds IF 2025. 
 
Funktionärer behövs till O-ringen 2025 då Jönköping står som arrangör.  
 
2026 kommer 10-Mila gå i Tranås och OK Gränsen står som medarrangör.  
 
För övriga arrangemang, se protokoll.  
 

8. Inkommen post 
 

Ingen inkommen post.  
 

 
 

9. Övriga frågor 
 
Veterantävling anordnas på Visingsö i maj.  
 
Styrelsen beslutade att bjuda in till medlemsmöte, torsdagen den 18/4 kl 18.30, under 
rubriken: Vår gemensamma resa mot O-ringen 2025 – hur gör vi vårt uppdrag till en kul 
klubbaktivitet? Under kvällen kommer vi även prata om hur vi engagerar fler som ledare i 
klubben. Mat kommer att serveras under kvällen.  
 

10. Nästa styrelsemöte  
 

Torsdag 11/4. Per fixar fika. Sekreterare Hanna eller Helena.  
 

11. Avslutning 
 
Per förklarade mötet avslutat.  



 
 
 
 
Per Sterner, ordförande  Hanna Sundkvist, sekreterare 
 
 
 
 
Björn Cedergren, justerare  

 


